
    Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Krivej č. 20  zvolaného v zmysle zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení, konaného dňa  9.4.2014  o 18.30 hod. v kancelárii starostu obce. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Celkový počet poslancov OZ  7 

Počet prítomných poslancov   7 

Prítomní: Džubek Peter,   starosta obce 

  Habovštiak Juraj Ing.,  zástupca starostu, 

Baláž Juraj,   Baranček Pavol Bc., 

Leginus Juraj Bc.,  Stanček Tibor,    

Chmelár Jozef Ing.  Kravský Jozef 

 

Ďalší prítomní: Grilusová Monika, kontrolór obce,  

Havrilová Rozália, ekonómka OcÚ,  

Buková Eva, Bukový Milan, Zaťko Martin,  

Kravský Michal, Socha Jozef.  

    

K bodu 1 – Otvorenie: 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Krivej otvoril a viedol starosta obce Peter Džubek.  

Starosta konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 7 čo je 100%-ná účasť, 

na základe čoho je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice určil poslancov: Juraj Baláž a Tibor Stanček, písaním zápisnice 

poveril ekonómku OcÚ Rozáliu Havrilovú.  

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia a dal návrh na jeho schválenie. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili a program bol jednomyselne schválený. 

P r o g r a m   j e d n a n i a :   

1. Otvorenie zasadnutia, 

2. Riešenie verejného priestranstva pri mlyne, 

3. Informácia – IBV – Skalický vŕšok, 

4. Ponuka realizácie projektu optickej siete v obci, 

5. Rôzne,  

6. Diskusia, 

7. Schválenie uznesenia, 

8. Záver. 

 

K bodu 2 – Riešenie verejného priestranstva pri mlyne: 

Starosta obce informoval, že Milan Bukový a manž. zaslali na obecný úrad žiadosť o riešenie 

situácie v spaľovaní plastov vo firme Autoservis Zaťko a tiež v parkovaní vozidiel na 

verejnom priestranstve pred rodinným domom súp. číslo 93. Vyzval manž. Bukových, aby 

bližšie informovali poslancov s dôvodom ich žiadosti. 

p. Buková vyjadrila sťažnosť na spaľovanie plastov v susedstve ich rodinného domu, vo firme 

Autoservis. Spaľovanie znečisťuje ovzdušie, stáva sa to aj v noci. Majú problémy 

a obmedzené vetranie v dome. Podobne je to aj so znečisťovaním prostredia v okolí ich domu 

inými osobami, zákazníkmi. Sťažnosť je aj na parkovanie vozidiel v okolí firmy.  

Martin Zaťko – informoval obecné zastupiteľstvo o nakladaní a triedení odpadov 

v autoservise a poznamenal , že plasty určite nespaľujú. Vzájomne bolo dohodnuté, že nebudú 

spaľovať ani papiere znečistené olejom. Tiež bude väčšia pozornosť venovaná parkovaniu 

vozidiel tak, aby bol vždy umožnený vstup do susedných dvorov.  



Sťažnosť bola vyjadrená aj na rušenie nočného kľudu po záverečnej pri budove „mlyn“. Po 

zavretí priestorov mlyna 

Vzájomne bolo dohodnuté, že obec upozorní vlastníka a prevádzkovateľa „mlyna“ na 

dodržiavanie nočného kľudu  a zabezpečenie vonkajších priestorov pri budove tak, aby sa tam 

po záverečnej nemohla partia zdržiavať.    

Martin Zaťko – predložil návrh na stavbu dočasného parkoviska pred rodinným domom 

a firmou Autoservis.  Tento návrh bude ešte upresnený v danej mierke, prekonzultuje sa to so 

susedmi a nájde sa riešenie po prerokovaní na obecnom zastupiteľstve, ktoré by bolo 

akceptované oboma stranami. 

 

K bodu 3 – Informácia – IBV – Skalický vŕšok: 

Starosta obce informoval, všetky pozemky   sú už  na  katastri odvkladované a zapísané na 

LV .Pokračuje sa vo vybavovaní dokladov k žiadosti o stavebné povolenie na výstavbu 

miestnej komunikácie „IBV Skalický vŕšok“. Budú dve stavebné povolenia I. a II. etapa.  

Poslanci súhlasili so začatím vybavovania stavebného povolenia a začatím prípravných prác 

na výstavbu. 

 

K bodu 4 - Ponuka realizácie projektu optickej siete v obci: 

Starosta informoval, že je možnosť realizovať celý optický systém v obci, pripojenie na 

internet a TV.  Dodávateľom bude DSI DATA Námestovo. Poslanci súhlasili, aby Obec Krivá  

uzavrela s týmto dodávateľom zmluvu na prípravu a spoluprácu pri realizácii optickej siete.   

 

K bodu 5 – Rôzne:  
Starosta informoval: 

Obce dolnej Oravy  založili občianske združenie za účelom čerpanie „eurofondov“ pod 

názvom MAS Orava - miestna akčná skupina. Starosta navrhol, aby Obec Krivá bola členom 

tohto združenia, s čím poslanci súhlasili. 

Strecha kultúrneho domu bola opravená a zabudovaný bol nový hromozvod. Náklady na 

opravu sú celkom 5080 €. Obec uplatnila poistné plnenie na túto škodovú udalosť, budova 

kultúrneho domu bola poistená. 

Kaplnka P.M.Sedembolestnej je bez poistného plnenia, pre poisťovňu bolo potrebné 

zabezpečiť znalecký odhad a tento odhad žiadny odhadca nevedel urobiť, keďže kaplnka bola 

úplne zničená.  

Stolný tenis – žiadosť o využívanie priestorov kultúrneho domu počas letnej prestávky a to 

každý piatok od 18.00 do 21.00 hod. Poslanci s využívaním priestorov KD súhlasili za 

podmienky, že si ihneď po skončení tréningu upracú stoly, vyčistia priestor sály, vstupných  

a hygienických priestorov a dajú ich do pôvodného stavu.  

Miestna komunikácia pri bytovke s.č. 56 – je plánovaná jej oprava. Taktiež je potrebné jednať 

s Agrodružstvo Krivá, PSBU Krivá na spolufinancovaní jej  opravy a opravu dosiek na moste 

ponad rieku Orava. 

Ing. Holub Libor má záujem o odkúpenie pozemku, nachádzajúceho sa pri regulačnej stanici 

plynu. Je to pozemok, ktorý sa už nedá využiť obcou na iný účel. Poslanci predbežne súhlasia 

s tým, aby bola žiadaná časť parcely oddelená geometrickým plánom po dohode so starostom 

obce.  

 

K bodu 6 – diskusia: 

Michal Kravský a Jozef Socha (Staš Pavol) informovali poslancov o zámere postaviť rodinné 

domy v lokalite „Ilieš“ za kultúrnym domom. Predložili žiadosť o súhlas s budúcim možným 

použitím poľnohospodárskej pôdy na stavebné účely.  

 



 

Juraj Baláž – navrhuje, aby na miestnej komunikácii pred vrátnicou Agrodružstva Krivá boli 

urobené žľaby, ktoré by v prípade dažďa odvádzali vodu rovno do potoka. Stanček Tibor – 

treba v prvom rade urobiť rigol popri ceste, aby voda pri daždi mohla tiecť z cesty do potoka. 

Okolo cesty je zvýšený breh zeminy, ktorá neumožňuje vode samovoľne vtiecť do potoka 

a preto tečie po ceste nadol. Stačí urobiť v tejto zemine-brehu kanály. 

Baranček Pavol – ak je možné, na navezenie ihriska by bola potrebná zemina. Previesť by ju 

bolo možné od MTS, ak firma povolí. Stanček Tibor – je to dobrá myšlienka, ale doprava je 

veľmi nákladná. 

Je dôležité dokončiť výstavbu Materskej školy – zadná a predná stena /dosypať skalami/. 

 

K bodu 7 – Schválenie uznesenia: 

Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie a nakoľko k návrhu neboli žiadne pripomienky 

ani doplňujúce návrhy, starosta obce nechal o uznesení hlasovať. Za návrh uznesenia 

hlasovali všetci prítomní poslanci a to nasledovne:     
Počet poslancov   7 

Prítomných poslancov  7 

Za predložený návrh hlasovalo 7 

Proti návrhu hlasovalo  0 

Zdržal sa hlasovania  0 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie OZ č. 20  bolo jednomyseľne schválené. 

 

K bodu  8 – Záver: 
V závere sa starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a 20. zasadnutie    

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

       Peter  D ž u b e k 

           starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia: 

Juraj Baláž 

Tibor Stanček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                                   U Z N E S E N I E 
  zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 20,  ktoré sa konalo dňa  9.4.2014  

 
Obecné zastupiteľstvo v Krivej 
 

 

I.  B e r i e    n a   v e d o m i e : 

 

1. Informáciu o ukončení výkupu pozemkov pod miestnu komunikáciu – IBV Skalický 

 vŕšok. 

 

 

II. S ú h l a s í : 

 

1. So začatím vybavovania stavebného povolenie na IBV- Skalický vŕšok Krivá – I. a II. 

etapa a začatím prípravných prác na výstavbu.   

 

2. Prihlásiť „Obec Krivá“ za člena miestnej akčnej skupiny MAS Orava, o.z. 

 

3.  So žiadosťou členov „stolného tenisu“ a využívaním priestorov kultúrneho domu 

 počas letnej prestávky každý piatok od 18.00 do 21.00 hod. Súhlas s využívaním 

 priestorov kultúrneho domu je daný za podmienky, že si ihneď po skončení tréningu 

 upracú stoly, vyčistia priestor sály, vstupných  a hygienických priestorov a dajú ich do 

 pôvodného stavu.  

 

4. Uzavrieť zmluvu s DSI DATA Námestovo na prípravu a spoluprácu pri realizácii 

 optickej siete, pripojenie na  internet a  TV programy.  

 

5. Prejednať  pomoc pri spolufinancovaní opravy miestnej komunikácie pri súp.čísle 56 

 a pri výmene  dosiek na moste ponad rieku Orava s miestnym Agrodružstvom Krivá 

 a PSBU Krivá. 

 

 
 Hlasovanie za prijaté uznesenie: 
 Počet  poslancov OZ 7 poslancov OZ 
 Prítomných            7 poslancov OZ 
 Za prijaté uznesenie 7 poslancov OZ 
 Proti prijatiu uznesenia 0 poslancov OZ 
 Zdržal sa hlasovania 0 poslancov OZ 

 

 

 

 

       Peter   D ž u b e k 

            starosta obce  

 

Overovatelia: 

Juraj Baláž 

Tibor Stanček 
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